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REFERAT BESTYRELSESMØDE 

 
Indkaldt: 04.10.2023 

 
 

Dato: Onsdag d. 11.10.2023 – kl. 18.00 
Sted: Nyborghallerne, Halvej 1, 5800 Nyborg. Mødelokale 2. 
Referent: Keld Arentoft 
Deltagere: Lars Andersen, Lisbet Lambert, Ken Brandenburg, Preben Henriksen, Peter Johansen,  

Lars Alkærsig, Jørgen Andersen, Ann Rasmussen, Sonja Marie Jensen, Rikke Hansen. 
Afbud: Hans Christian Nielsen, Claus Andersen, Andreas Frøsting. 

 
Dagsorden: 
 
1. Nyt fra formanden 

• Orientering om forløb mht. besparelser, status pt. og det videre arbejde hermed. 
• Café drift 2024 og frem efter. 

 
2. Nyt fra Centerleder 

• Dagligdag 
 
3. Økonomi 

• Finansbalance pr. d. 30.09.2023 
 
4. Eventuelt 

 
 
1) 
Formanden orienterede om forløbet med besparelser, status pt. og det fremadrettede arbejde frem til næste 
bestyrelsesmøde d. 23. november, hvor endelige konsekvenser af besparelserne bliver vedtaget. 
Ingen i Nyborg Idræts- & Fritidscenter var blevet varskoet, at der var en potentiel besparelse undervejs, det er ved et 
tilfælde at et medlem af FU opdager dette. Derpå tager formanden kontakt til Chef og formand for Kultur- og 
Fritidsudvalget. På baggrund af denne henvendelse inviteres FU til møde i Kultur- og Fritidsudvalget.  
Bestyrelsen spurgte om besparelsen på kr. 580.000,00 og om hvordan beløbet blev fundet, forhandlet og fastlagt. 
Forhandlingen skete med borgmesteren og beløbet og aftalen blev godkendt af FU.  
Forhandlingen skete efter FU var inviteret til møde i Kultur- og Fritidsudvalget, hvor Borgmesteren kontakter 
formanden.  
Beløbet et taget ud fra vores notat om Cafédrift / Erhvervsmæssig drift, som er fremsendt som bilag til KFU-mødet d. 
26. september.  
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I notatet beskriver vi vores foreløbige arbejde med Cafédriften, efter mødet med administrationen d. 9. august.  
I notatet beskriver vi også vores muligheder og tanker for at minimere underskuddet på Cafédriften, herunder opstart 
på udlejning af Skovparkhallen og Nyborghallerne til private fester. Der aftales, at der ud fra dette arbejdes videre.   
Notatet med beskrivelser og udregninger danner derved grundlag for det fastlagte beløb på kr. 580.000,00 
 
Formanden kontakter administrationen ved Nyborg Kommune, som tidligere aftalt, for nærmere drøftelse om det 
videre forløb, herunder besvarelser på vores mange spørgsmål og vores problemstillinger omkring besparelsen. 
 
Bestyrelsen er enige i, at det har været en uskøn proces og stiller sig stærkt uforstående over for Nyborg Kommunes 
manglende dialog og kommunikation med os, i forhold til det samarbejde vi har / har haft, med dem.  
 
2) 
Dagligdag – se bilag. 
 
3) 
Finansbalance pr. d. 30.09.2023 blev gennemgået. 
 
4) 
Rikke efterlyser løsninger på gæsters brug af omklædningsrum og gangarealer, så eks. fodboldspillere ikke går ind 
med jord-/ græs på støvlerne, hvorefter gymnasterne / badmintonspillere træder i dette jord-/græs og tager dette 
med ind i hallerne. 
 
 


